
Jaarverslag seizoen 2022-2023 DVC Appingedam (t.g.v. de ALV op 08-12-23) 
 
Beste leden,  
 
Iets later dan normaal, maar het is weer zo ver. De jaarlijkse algemene ledenvergadering. 
Ook deze keer hebben we als bestuur zijnde weer een voorspelling gedaan over de totaal 
aanwezige leden op deze avond. We zien de aanwezigheid toch elk jaar weer een klein 
beetje toenemen. We verwachten dat er deze avond nog iets meer mensen zijn omdat er 
beelden getoond worden van het voorlopig ontwerp van onze nieuwe accommodatie.  
Dat vinden we positief want dat betekent dat jullie je betrokken voelen bij onze vereniging. 
Fijn dat jullie er zijn!  
 
Een terugblik naar seizoen 2022-2023. Voor sommigen is dat best ingewikkeld omdat je 
vooral in het hier en nu leeft, en vooral denkt. 
 
DVC 1 heeft, het 3e seizoen onder leiding van Duurt Dijkman middels een 
periodekampioenschap de nacompetitie behaald. Met de bus werd er afgereisd naar FC 
Assen. Helaas werd deze wedstrijd verloren waardoor er geen promotie naar de 3e klasse 
afgedwongen kon worden.  
Rond de winterstop werd het contract van trainer Duurt met een jaar verlengd. Op dat 
moment heeft Rick Medema, trainer van DVC 2, aangegeven zijn contract niet te verlengen 
zodat hij weer meer tijd zou krijgen met zijn gezin.  
Door verschillende oorzaken heeft Rick uiteindelijk in het voorjaar besloten eerder te 
stoppen als trainer, waardoor er intern het een en ander opgelost moest worden.  

DVC 4 is kampioen geworden van de 4e klasse en DVC 7 heeft erg goed gepresteerd in het 
bekertoernooi. Helaas zijn ze in Assen tijdens de halve finale gestrand. Ook de samenwerking 
tussen de recreatieve elftallen is goed gegaan. 
Vr2 had vooral vanwege de personele bezetting een erg pittig jaar, ze hebben het seizoen 
uiteindelijk uit kunnen spelen en zo veilig weten te stellen daar er voor de volgende 
generatie een tweede vrouwenteam is.  
Vr1 had een goed lopend seizoen waarin zij op overtuigende wijze het gestelde doel wisten 
te behalen, namelijk kampioen worden en promotie naar de 3e klasse.  Met een prachtig 
kampioensfeest werd het succesvolle seizoen afgesloten. 
 
Ook is er dit seizoen een start gemaakt met Walking Football. Op maandagmorgen is er een 
groepje ‘oudere mannen’ die meedoen aan deze trainingen. Zij moeten soms hun best doen 
om te wandelen i.p.v. rennen…  

In februari 2023 kreeg onze vereniging officieel het certificaat “Lokale Jeugdopleiding” 
uitgereikt door de KNVB. Hiermee mag DVC zich de komende 3 jaren zichzelf officieel 
gecertificeerd noemen. Een unieke status, waarmee we ons scharen in een select groepje 
van verenigingen in Noord-Nederland. In onze provincie zijn we nu de derde club met dit 
certificaat. Dit is het eindpunt geweest van een traject dat is ingezet om onze jeugdafdeling 
te verbeteren. 



Het bedrijf NMC Bright werd gevraagd om, namens de KNVB, onze jeugdafdeling door te 
lichten. Dit heeft o.a. geleid dat ons jeugdbeleid inmiddels beschreven is, in een nieuw 
jeugdbeleidsplan op basis van ons motto: Aandacht, Plezier, Ontwikkeling en Prestatie. 
Belangrijke onderdeel van ons beleidsplan is de voetbalvisie dat ingaat op welke manier 
willen we voetballen, rekening houdend met specifieke leeftijdskenmerken. 

Nu begint alleen het moeilijkste gedeelte: uitvoering geven aan dit beleid, waarvoor we 
natuurlijk handen nodig hebben om het beleid uit te voeren. Denk hierbij aan trainers, 
leiders, maar vooral ook (technische) coördinatoren binnen de jeugdcommissie. 

Het vinden van trainers en leiders wordt helaas steeds meer een uitdaging. Zo lukte het pas 
op een laat moment een trainer te vinden voor onze Jo19-1. Met Rene v.d. Duin vonden we 
een clubman, die een mooie lichting spelers heeft voorbereid op hun overgang naar de 
senioren. Iets waar we in het seizoen 2023/24 voor met name het eerste en tweede elftal de 
vruchten van plukken. 

Voor de jongste jeugd zijn in het voorjaar aanvullende techniektrainingen op de vrijdagen 
georganiseerd in samenwerking met voetbalschool Eemsmond. Dit met het doel om 
iedereen die dat wil hoogwaardige trainingen aan te bieden, ongeacht op welk niveau 
iemand speelt. 

We hebben ook weer enkele kampioenschappen mogen vieren. Onze Jo17-3 en de Jo15-2 
werden kampioen in hun klasse. Daarnaast is het nog leuk om te benoemen dat ‘onze’ 
keepster Maud Gotlieb aan het eind van het seizoen een officieel contract heeft getekend bij 
FC Groningen.  
  
De veldbezetting tijdens de wedstrijddagen is nog steeds krap. Dit is een goed teken voor de 
club maar een (bijna) wekelijkse uitdaging voor de commissie wedstrijdzaken. Een 
terugkerend probleem is en blijft het tekort aan scheidsrechters. Ondanks de 
scheidsrechterscursus die dit seizoen afgerond is, was het nog regelmatig zoeken naar 
scheidsen op de zaterdag.  
 
Ook dit seizoen was het erg gezellig in de kantine. Regelmatig een ‘volle bak’. Helaas was het 
toch weer moeizaam om verschillende kantine diensten in te vullen. De kantinecommissie 
heeft zelf veel gaten moeten vullen en de kantine is bij uitzondering een keer 
noodgedwongen dicht gegaan. Wederom via deze weg een oproep aan alle leden om zich 
aan te melden om ook een keer een dienst te draaien. De meeste vrijwilligers die voor het 
eerst een dienst op zich nemen, vinden het namelijk ook nog heel leuk! 
 
Het afgelopen jaar hebben de onderhoudsmannen weer veel werk verzet om het sportpark 
netjes en verzorgd te houden. De 2 natuurgrasvelden hebben een boost gehad door de 
aanleg van vol automatisch beregening vorig zomer, en dit voorjaar door de aanschaf van 
een robotmaaier. Deze zorgt voor een nog dichtere grasmat. Tevens zijn we begonnen met 
de aanschaf van verschillende  apparaten op accu's. Dit is nog wel wat wennen voor de 
mannen. Met het oog op verduurzaming werd er onderzoek gedaan naar de mogelijkheden 
van zonnepanelen. Deze zijn inmiddels ook geplaatst op het dak van de kantine.  
 



In het jaar na Corona is de activiteitencommissie weer aan het uitbouwen. Afgelopen jaar 
hebben we voor het eerste in lange tijd weer een seniorenactiviteit georganiseerd: de 
pubquiz. Ook Drouwenerenzand was weer terug voor de jongere jeugd. Ook was er aan het 
eind van het seizoen weer een geslaagde verenigingsdag. Komend jaar gaan we dit verder 
uitbreiden met twee seniorenfeesten, een pietengym (die inmiddels is geweest) en aandacht 
voor de oudere jeugd aan de hand van een FIFA-toernooi. We zijn blij met de nieuwe 
aanwinsten en kijken uit naar het komende jaar. 

De communicatiecommissie heeft een serieuze uitbreiding gekregen aan het einde van dit 
jaar. Vorig jaar hebben we veel gecommuniceerd, maar we zien ook verbeterpunten in de 
wijze van communicatie, de planning en de werkwijze. Komend jaar zullen we 
gestructureerder werken waardoor we nog meer en tijdig kunnen communiceren. 
 
Het is de financiële commissie ook dit jaar weer gelukt om de administratie weer in goede 
banen te leiden. Op jaarbasis betekent dat het verwerken van bijna 1800 bij- of 
afschrijvingen door Henk Westers in de boekhouding en het betalen van zo’n kleine 400 
facturen door Bé Hoiting. Samen met Henk Stratingh en de penningmeester is de commissie 
goed bezet en verrichten we veel werk achter de schermen.    
 
Zonder materialen kan er niet gevoetbald worden. De materiaalcommissie is ook vorig 
seizoen weer druk in de weer geweest met kleding en wedstrijd- en trainingsmaterialen. Een 
super prestatie was deze zomer de vervanging van alle tenues van de jeugd, in totaal van 
zo’n 26 jeugdteams. Een kleine 400 shirts in totaal. Het bijhouden, controleren en bestellen 
van materialen vergt veel werk achter de schermen. We zijn blij dat Richard Kok en René van 
der Duin dat zo goed op orde hebben.  
 

De vrijwilligerscommissie heeft in het seizoen ook een aantal keren bij elkaar gezeten. Met 

de feedback die we hebben gekregen op de brainstorm avond als via de enquête proberen 

we vooral de juiste dingen te doen en uitzetten. Er wordt actiever gereageerd op eventuele 

nieuwe vrijwilligers en qua communicatie proberen we ook stappen te maken evenals het 

schrijven van beleid.   

Het bestuur had een geslaagde vrijwilligersavond georganiseerd met een lopend buffet en 

het spel Ik hou van Holland. Op die manier wordt de waardering naar onze vrijwilligers 

uitgesproken.  

Ook op het item Vrijwilliger van de maand wordt positief gereageerd!  

 

De sponsorcommissie heeft weer een actief jaar achter de rug. Nagenoeg alle aflopende 

contracten zijn verlengd, daarnaast heeft de commissie de nodige nieuwe sponsoren weten 

te overtuigen om zich aan onze club te binden. Dit blijkt ook wel uit de procentuele 

stijgingen, de inkomsten zijn sinds 2021 met 33% gestegen en het aantal sponsoren met 

maar liefst 37%.  

Naast de positieve ontwikkeling op financieel gebied wordt er ook vooruitgang geboekt bij 

de verschillende bijeenkomsten die worden organiseert, de opkomst tijdens de 

sponsorevents wordt steeds beter. De commissie zoekt voor de sponsorevents altijd binnen 

het aanbod van de huidige sponsoren. Afgelopen jaar zijn alle sponsoren uitgenodigd voor 



de eerste thuiswedstrijd tegen Mamio waarna de Damsterveer de sponsoren meenam aan 

boord voor een rondvaart door Appingedam met aan boord een BBQ. Aan het einde van het 

seizoen zijn de sponsoren wederom uitgenodigd, ditmaal waren er een aantal bowlingbanen 

gereserveerd bij Passe Partout i.c.m. een lopend buffet om het seizoen gezamenlijk af te 

sluiten. Als we de geluiden mogen geloven worden de verschillende bijeenkomsten zeer 

positief ontvangen.  

Op het einde van het seizoen is er nog volop ingezet op vernieuwing van de tenues voor de 

gehele jeugdafdeling, uniformiteit voor de gehele jeugd was het streven. We zijn dan ook erg 

trots dat we een drietal sponsoren bereid hebben gevonden om de gehele jeugd van seizoen 

2023-2024 voor 4 jaar lang in het nieuw te steken.  

Ben je, of ken je nog potentiële sponsoren die zich op welke manier dan ook kunnen/willen 

binden aan de club, laat het dan vooral weten aan de sponsorcommissie! 

De 10e editie van het Amasus Damster Jeugdtoernooi was ook weer een groot succes. 

Vrijdagavond startte het toernooi met poules voor de JO17, MO17 & JO19 waar we 23 teams 

in totaal mochten verwelkomen. Een geslaagde avond met een mooie opkomst waarbij de 

sfeer op het sportpark gezellig was tot in de late uurtjes. Zaterdagochtend was het de beurt 

aan de jongste jeugd JO7 t/m JO13 incl. MO13. Ruim 50 teams namen deze ochtend deel aan 

ons toernooi en het creëerde een gezellig vol sportpark.  

 

Zaterdagmiddag sloten we de dag af met de JO14, JO15 en MO15 poules. Ook deze middag 

ruim 20 teams die deelnamen aan het toernooi. Het plezier straalde ervan af en er werd leuk 

voetbal gespeeld. 

 

Het leuke van een jaarverslag is toch echt wel dat je beseft dat er ontzettend veel gedaan 

wordt in een seizoen binnen onze mooie vereniging. En wederom wil ik daarvoor via deze 

weg ook alle vrijwilligers (nogmaals) bedanken voor hun inzet, want zonder vrijwilligers heeft 

onze vereniging geen bestaansrecht. We weten als bestuur zijnde als geen ander dat er ook 

echt nog wel dingen beter kunnen en daar doen we ook zeker ons best voor, maar besef ook 

dat de bestuurders ook vrijwilligers zijn. We moeten het tenslotte samen doen. En gelukkig 

gaat dat, helemaal in vergelijking met clubs om ons heen, hartstikke goed bij ons!  

 

Bedankt voor jullie aandacht!  

 


